澎湖縣政府公共車船管理處船票票價表

票價均為單程	單位:	新臺幣元
--------	-----	------

									ホリツツナモ	十世·州里 11 70
航線 Route	籍別 Household Registration Place	「非設籍」室安及七美 Household registration is NOT established in Wang'an or Qimei.					blished	「 被籍 」望安及七美 Household registration established in Wang'an or Qimei		設澎 4 鄉市 Household registration established in Penghu County except Wang'an and Qimei
航班 Form	栗別 Types of Tickets	全票 Full Fare	軍警 學生 Student Police Soldier	半票 Half Fare	未满 3歲 Under 3	榮譽 縣民 Honorary Citizen	設籍澎湖老人 Seniors with household registration in Penghu County.	設籍望安及七美 Household registration established in Wang'an or Qimei	設籍望安及七美老人 Seniors with household registration in Wang'an or Qimei	設澎赴高七折票 Household registration established in Penghu County except Wang'an and Qimei and plan to take extended route to Kaohsiung.
固定航班及學生	馬 望 Magong to Wang'an	272	232	137	2	2	2	2	2	
専船 Fixed time& Student only	馬 七 Magong to Qimei	437	372	220	2	2	2	2	2	
	望 七 Wang'an to Qimei	167	142	85	2	2	2	2	2	
增開航班及夜泊	馬 望 Magong to Wang'an	272	232	137	2	2	137	200	140	
七美 Additional Ferries&Overnig	馬 七 Magong to Qimei	437	372	220	2	2	220	200 (優惠 票)	200	
ht docking in Qimei	望 七 Wang'an to Qimei	167	142	85	2	2	85	170	88	
延航高雄 Extended Route to Kaohsiung	馬 望 Magong to Wang'an	272	232	137	2	2	2	2	2	
	馬 七 Magong to Qimei	437	372	220	2	2	2	2	2	
	望 七 Wang'an to Qimei	167	142	85	2	2	2	2	2	
	望→高 Wang'an to Kaohsiung	872	742	437	2	2	437	437	2	610
	七→高 Qimei to Kaohsiung	872	742	437	2	2	437	437	2	610
	高→望 Kaohsiung to Wang'an	916	779	459	2	2	459	459	2	641
	高→七 Kaohsiung to Qimei	916	779	459	2	2	459	459	2	641

備註 Notice:

1. 購票及乘船時須出示身分證正本或貼有相片之身分證明文件。

Proof of identity with portrait is needed when purchasing the ticket and boarding.

以上票價均為單程並含保險費;高雄啟程之票價含營業稅。

Prices above are for One-way and include insurance fees. Price of Departure from Kaohsiung includes business tax.

3. 每一乘客投保乘客意外保險金額新臺幣 200 萬元正。

Every passenger is insured for NT\$2,000,000 against accident.

4. 同時具有多重優待條件者,僅能擇一條件購票。

Passengers who meet multiple preferential conditions can only apply one of them.

購票時請當面領取船票、證件及點清票款,如離開售票窗口,請自行負責。

Please get the ticket, identity card and check the payment in person. Transactions are not refundable once you leave the counter.

6. 票别如下表:

票別	說明	備註
全票	非設籍於望安、七美,滿12歲至未滿65歲者及不屬於下列票別者。	
Full Fare Ticket	For those who don't have household registration in Wang'an, Qimei, those who are over 12 under 65 and those who don't meet any of the requirement below.	
軍警學生票	出示軍警學生證者,學生票(限大專以下)。	
Student, Police and Solider Ticket	For those who have student ID, police ID and soldier ID. Student ticket is only for undergraduates or lower.	
半票	1. 滿 3 歲而未滿 12 歲之兒童。	
Half fare Ticket	Over 3 years old and under 12 years old.	
	2. 本國籍身心障礙者及其監護人或必要陪伴者中之一人。	
	Those people with disabilities and their legal guardian or the indispensable companion	
	3. 非設籍澎湖縣滿 65 歲以上。	
	Those who don't have household registration in Penghu County but over 65 years old.	
	4. 服務於望安及七美鄉警察單位有證明文件,搭乘「 <mark>固定航班</mark> 」及「 學生專船 」者。	
	People who serve in police unit in Wang'an or Qimei plan to take fixed time or student only type ferries.	
	5. 設籍望安及七美居民搭乘「 <mark>延航高雄</mark> 」者。	
	People who have household registration in Wang'an, Qimei plan to take extended route to Kaohsiung.	
保險票	1. 未滿 3 歲者。	
Insurance Ticket	Under 3 years old.	
(依每年決標金額收取)	2. 持有本縣頒贈榮譽縣民證者。	
	People who are awarded honorary citizenship by Penghu County.	
	3. 設籍望安及七美居民、設籍於澎湖縣滿 65 歲者,搭乘「 <mark>固定航班</mark> 」及「學生專船」者。	
	People who have household registration in Wang'an, Qimei, and people who are over 65 have household registration in Penghu County plan to take fixed	
	time or student only type ferries.	
	4. 設籍望安及七美居民滿 65 歲以上,搭乘「 <mark>延航高雄</mark> 」者。	
	Seniors over 65 who plan to take extended route to Kaohsiung and have household registration in Wang'an, Qimei.	
優惠票	設籍於望安及七美居民,搭乘「 增開航班 」及「 <mark>夜泊七美</mark> 」馬公 七美航線者。	
Discount Ticket	People who have household registration in Wang'an, Qimei plan to take additional ferries and overnight docking at Qimei.	
(274 元)		
設澎赴高七折票	設籍澎湖縣馬公市、湖西、白沙、西嶼鄉居民,搭乘「 <mark>延航高雄</mark> 」者。	
30% off Ticket	People who have household registration in City of Magong, Huxi Township, Baisha Township, Xiyu Township, plan to take extended route to Kaohsiung.	

7. 航班種類:詳如購票須知第二點。

Form of ferries. Please check notice of purchase 2.

搭乘光正 6 號「延航高雄」航班,船票與貨運費用依光正 6 號規定收取。

If passengers take the Extended Route to Kaohsiung by Guang Zheng 6, ticket fares and freight costs are in accordance with the Guang Zheng 6 Company's regulations.